
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 21. 01. 2020 v MC Dubáčik v 

budove TSM Ilava  

 

Prítomní - podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie mestského výboru otvoril predseda Ing. Pavol Filo, ktorý privítal prítomných. 

Poprosil prítomných, aby predniesli svoje problémy a požiadavky. 

Problémy obyvateľov na Hurbanovej ulici predniesol p. Habánek. Obyvatelia Hurbanovej 

ulice majú problém s kanalizáciou. Po poslednom zosunutí svahu a pripojení okolitých obcí 

ostala kanalizácia asi porušená, nakoľko z kanalizácie vyráža smrad, ktorý obyvateľom 

znepríjemňuje život nielen vonku, ale smrad im vyráža aj v rodinných domoch. Obyvatelia by 

poprosili mesto, či by mohli dať skontrolovať stav kanalizácie. Takisto prosia mesto, aby sa  

v súčinnosti s urbárskym spoločenstvom (svah má vraj v správe urbár) dal svah do pôvodného 

stavu a aby sa svah spevnil a odvodnil, aby sa neopakovala situácia z pred pár rokov, kedy sa 

svah zosunul do záhrad obytných domov. Pri dažďoch steká voda zo svahu po ulici. Plus aj 

orezanie drevín, ktoré začínajú zasahovať do elektrického vedenia. Plus cca 3m potrubia, 

ktoré bolo zahrnuté zeminou je odokryté a obyvatelia sa boja, že sa potrubie poškodí a začne 

vytekať na ulicu. Aktuálna foto príloha č. 1. Vraj si toto už pán Habánek prešiel v roku 2019 

s pánom primátorom, p. Čiernikom, p. Tomanom a p. Prosczukom. 

Takisto občania prosia o zjednotenie dopravného značenia nakoľko z jednej strany ulice je 

obmedzená rýchlosť na 20km/h a z druhej strany ulice je rýchlosť obmedzená na 40km/h 

príloha č.2.  Takisto je na ulici zákaz prechodu nákladných automobilov a tento zákaz je vraj 

porušovaný na dennom poriadku. Plus občania prosia o nakreslenie vodorovného značenia na 

prechod od schodiska ku železničnej stanici a zúženie obojstranného spomaľovača, kde sa 

vodiči tzv. myšičkou spomaľovaču vyhnú. Tabuľa s označením prechodu je na opačnej strane 

(mala by byť na pravej a je na ľavej). Z druhej strany ulice tabuľa prechod pre chodcov chýba 

- príloha č. 3.  Obyvatelia už v roku 2017 spisovali sťažnosť na ORPZ Trenčín.         

Ďalší neutíchajúci problém na ulici Kpt. Nálepku znovu predniesli obyvatelia ulice. Týka sa 

neutíchajúcich problémov ohľadne domu p. Strýčka. Obyvatelia opätovne prosia mesto 

o spoluprácu a riešenie zlej situácie, ktorá dlhodobo pretrváva. Počet návštevníkov neklesá, 

hádky a šarvátky sú na dennom poriadku. Než príde polícia, tak sa návštevníci upokoja 

a vlastne nič sa nestalo. Smeti sa kopia stále viac a viac. Pravidelne po večeroch sú vozené po 

okolí a vyhadzované do kontajnerov po celej mestskej časti plus mnoho odpadu končí aj 

v neďalekom kanáli alebo Váhu. Obyvatelia sú nahnevaní, nakoľko poplatok za odpad sa 

zvýšil a sú povinní toto zvýšenie platiť a p. Strýčka ako dlhodobého neplatiča to zasa obíde. 

Psi behajú po ulici na dennom poriadku a ľudia sa boja mnohokrát vychádzať z domov bez 

toho, aby si nezobrali svojho psa, alebo auto poprípade nejakú palicu na obranu. Deti sa 



mnohokrát od svojej brány vrátia domov, že nemôžu ísť či už do školy alebo na von za 

kamarátmi a prosia rodičov, aby ich buď odprevadili alebo odviezli do školy. Brána k pánovi 

Strýčkovi je 80% dňa otvorená. Rodičia sa sťažujú že nemôžu byť celý deň doma, aby chodili 

pre deti do školy a zo školy. Takisto cez deň a vo večerných hodinách pribúda na ulici 

množstvo automobilov, ktoré sa pravidelne striedajú pred domom. Obyvatelia sa boja, že ide 

o nejakú nelegálnu činnosť a obávajú sa mnohokrát o svoje zdravie.  V rámci bezpečnosti 

prosia mesto o zabezpečenie monitorovacieho zariadenia na danú ulicu, ktoré bolo p. 

primátorom prisľúbené. Cítili by sa bezpečnejšie. Takisto by radi vedeli či už prišli odpovede 

zo všetkých správnych orgánov, ktoré boli oslovené v danej veci konať a či sa aj podnikli 

nejaké konkrétne kroky zo strany správnych orgánov na zlepšenie danej situácie. 

Tiež sa pýtajú, či mesto nemá niečo ako poriadkové oddelenie, kde by bol predvolaný p. 

Strýček a upozornený zo strany mesta, aby dodržiaval v rámci dobrých susedských vzťahov 

veci ako nočný kľud, zatvorená brána v prípade, že sa na pozemku zdržiavajú psi a iné 

zvieratá, poriadok a čistota na pozemku a že v prípade porušovania bude zo strany mesta 

pokutovaný (možno aj formou mestskej polície poprípade štátnej polície).       

Ďalšie body, ktorými sme sa zaoberali v rámci MsV Sihoť boli: 

Osadenie tabule vstup do mesta (tabula Ilava) alebo tabule s obmedzujúcou rýchlosťou na 

50km/h na cestu od Dubnice nad Váhom popri kanáli, ktorá začala byť v poslednej dobe dosť 

frekventovaná a vodiči po nej jazdia veľkou rýchlosťou. 

Osadenie zrkadla pri výjazde z ulice Kpt. Nálepku na ulicu pri kanáli, nakoľko od pekárne nie 

je dobre vidieť prichádzajúce autá. 

Predseda MsV oboznámil prítomných, že v rámci požiadavky oprava detského ihriska sa 

rozprával s vedúcim TSM a predbežne sa dohodli, že by sa spravila spoločná akcia TSM + 

MsV + obyvatelia mestskej časti a ihrisko by sme si poopravovali svojpomocne. Plus prosíme 

mesto, aby zvážilo možnosť aj osadenia plota od hlavnej cesty. 

Tiež sme sa rozprávali s vedúcim TSM o tom, že by sa postupne začali opravovať výtlky 

v MČ. Ďakujem vedúcemu TSM za ústretový prístup. 

Poprosíme mesto o aktuálnu situáciu v akom stave sa nachádza výmena kanálového mosta. Či 

nie sú nejaké novinky ohľadne realizácie. 

Ostatné požiadavky ostávajú nezmenené: 

- Dokončenie a oprava chodníkov na ul. Kpt. Nálepku + natiahnutie nového asfaltového 

povrchu na cestu od mosta z ul. Záhradnícka po výjazd ku kanálu. 

- Postupná oprava ostatných poškodených ulíc a uličiek v MČ Sihoť. 

- Revitalizácia parku na ul. Kpt. Nálepku.  

- Vyčistenie koryta potoka. 

- Nainštalovanie osvetlenia na vrchnú (oprava pôvodne bola spodná) časť schodiska, 

ktoré ide popri väznici, a takisto zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku. 



- Vymeniť značku prechod pre chodcov oproti Polícii za blikajúcu a posunúť ju bližšie 

smerom k podjazdu. Radi by sme vedeli ako dopadol projekt v rámci výzvy. 

- Vzhľadom na opakujúcu sa skládku odpadu pod diaľničným mostom žiadame mesto o 

zakúpenie fotopasce. 

- Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po 

hlavný vchod do budovy) + očistenie a náter plota pred budovou. 

- Očistenie a náter zábradlia oboch mostov cez Podhradský potok plus oprava spodného 

protišmykového náteru. 

- Dokončenie chodníka za práčovňou. 

   

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 

žiadostiam občanov. 

 

V Ilave dňa 21. 01. 2020 

 

 

              ___________________________ 

         Ing. Pavol Filo   

                  predseda komisie  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Príloha č.1:  

 

 

Príloha č.2: 

 

 



Príloha č.3: 

 


